
                                                                                                                           

   
 

 

 

 

 

PREAVIEZEN HOOFDBESTUUR ALGEMENE VERGADERING 
 

Datum; 30 november 2024 
 
Onderwerp; Voorstellen afd. Limburg, CSA, CFG en Zuid Holland-Utrecht 

 
 

a. Evenementen niet op kunstgras te laten plaatsvinden. 

 

Preadvies; Alleen het NIAK wordt nog gehouden op een voetbalterrein met 
kunstgras. 
Nagenoeg alle andere evenementen vinden plaats op kringroep terreinen. 

Daarnaast treedt bij hoge temperaturen het hitte protocol van de Raad van 
Beheer in werking. Het aannemen van dit voorstel wordt dan ook door het 

Hoofdbestuur ontraden. 
 

b. Kosten vergoeding reserve deelnemer WUSV WK IGP. 

Preadvies; Een reserve is alleen reserve tot het moment van vertrek naar het 
WK. Hij/zij hoeft niet mee te gaan als op dat moment alle geselecteerden 

inzetbaar zijn. Nadat de veterinaire controle op het evenement heeft 
plaatsgevonden is het alsnog deelnemen ook niet meer mogelijk. Het 
Hoofdbestuur ontraad dan ook daar kosten voor te begroten. 

 

c. Voorstel over Vademecum aanpassing C7 

Preadvies; Het hoofdbestuur ondersteunt met het CSA dit voorstel. Verdere 
argumentatie kan ter vergadering worden gegeven. 

 

d. Voorstel Zuid Holland-Utrecht over Vademecum aanpassing C7 

Preadvies; 

Voorstel 1A en 1B 
Het HB en de CSA zijn geen tegenstander van het verlichten van de kwalificatie 

eisen voor het NIAK. Via verschillende kanalen is deze wens ons al ter ore 
gekomen. 
Voorstel 1B vinden wij een wat (te) vergaande verlichting maar we laten deze 

zaak volledig aan de AV waarin stemming zal uitmaken wat de wens is. 
 

Voorstel 2 
Wij als VDH moeten er ook zorg voor dragen dat er op onze evenementen zoveel 
mogelijk deelnemers zijn. Deze wildcard zal te koste gaan van de inschrijvingen 

op voornamelijk de ABC wedstrijden tussen het PAK en de sluitingsdatum NIAK. 
Daarom zijn wij geen voorstander van het voorstel voor deze wildcard.  

 
  



                                                                                                                           

   
 

 

 

 

 

Voorstel 3 en 4. 
De huidige selectieprocedure voor het WUSV WK IGP loopt al een 15-tal jaren 

naar volle tevredenheid. Het enige probleem is het kleine aantal deelnemers op 
de 2e Pré-Selectiewedstrijd in de laatste jaren. Hierop is het HB voorstel op deze 

AV gebaseerd. 
Wij houden ons vast aan de inhoud van ons voorstel en ondersteunen deze 

voorstellen van ZH niet 
 

e. Voorstel aanpassen FGK reglement 

Preadvies; Omdat het WUSV Zuchtprogramma pas na 2025 zal worden ingevoerd 

adviseert het Hoofdbestuur het bestaande reglement aan te passen zoals voorgesteld 

door de CFG. 

 

 
 

 
 


